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No to siÄ™ objawiÅ‚ nowy kandydat na prezesa &ndash; Wojciech Pisarski. Dla mnie to gorzej, bo
kaÅ¼dy kolejny kandydat odbierze mi jakÄ…Å› liczbÄ™ gÅ‚osów. Ale to z mojego punktu widzenia.
Z punktu widzenia Å›rodowiska to dobrze. BÄ™dzie wiÄ™ksza moÅ¼liwoÅ›Ä‡ wyboru. Chodzi
wszak o to, aby na stanowisko prezesa nie wybraÄ‡:&bull; po pierwsze tego, który juÅ¼ nim byÅ‚ i
dokonaÅ‚ wiÄ™cej zÅ‚ego niÅ¼ dobrego,&bull; po drugie królika wyciÄ…ganego z kapelusza.   
Chodzi o to, aby wybraÄ‡ kogoÅ› z naszego Å›rodowiska. KogoÅ›, kto zna jego problemy, kogoÅ›,
kto nie bÄ™dzie potrzebowaÅ‚ roku czy dwóch, aby siÄ™ w ogóle zorientowaÄ‡ o co w tym
wszystkim chodzi. Tego czasu nie mamy. Nowy prezes musi przystÄ…piÄ‡ do zdecydowanego
dziaÅ‚ania od zaraz. ZresztÄ… proszÄ™ pamiÄ™taÄ‡, Å¼e ten prezes bÄ™dzie rzÄ…dziÅ‚ rok i
kilka miesiÄ™cy. ByÄ‡ moÅ¼e bÄ™dzie mógÅ‚ rzÄ…dziÄ‡ 5 lat i kilka miesiÄ™cy, ale pod
warunkiem, Å¼e za rok i kilka miesiÄ™cy przejdzie pozytywnÄ… weryfikacjÄ™. A o tej weryfikacji
zadecyduje to, czego dokona przez ten rok i kilka miesiÄ™cy.

Spotkanie w WarszawieWojciech Pisarski zapowiedziaÅ‚, Å¼e swój program ogÅ‚osi w najbliÅ¼szy
weekend. W poniedziaÅ‚ek zaÅ› ma siÄ™ odbyÄ‡ w Warszawie spotkanie delegatów WMZJ oraz
&ndash; jak gÅ‚osi komunikat - &bdquo;dziaÅ‚aczy jeÅºdziectwa i osób zainteresowanych dobrem
polskiego sportu jeÅºdzieckiego&rdquo;. PoniewaÅ¼ jestem &bdquo;zainteresowany dobrem
polskiego jeÅºdziectwa&rdquo;, powinienem na tym spotkaniu siÄ™ zjawiÄ‡. Niestety, tak siÄ™
skÅ‚ada, Å¼e jest to sezon urlopowy i mamy akurat wykupiony wraz z Å¼onÄ™ (nauczycielkÄ…
akademickÄ…) tygodniowy odpoczynek nad Morzem Åšródziemnym. PrzyjadÄ™ zatem prosto na
zjazd.  A chÄ™tnie bym siÄ™ z delegatami z mojego Å›rodowiska spotkaÅ‚. Co prawda jeÅ›li chodzi
o mój program, nic siÄ™ nie zmieniÅ‚o. Zatem jeÅ›li któryÅ› z delegatów jeszcze go nie czytaÅ‚,
moÅ¼e go znaleÅºÄ‡ albo na moim blogu, albo na stronie internetowej PZJ. Przy okazji,
dziÄ™kujÄ™ zarzÄ…dowi i sekretarzowi generalnemu, Å¼e go tam bez Å¼adnych problemów
umieÅ›cili.Å»aÅ‚ujÄ™ jednak, Å¼e na spotkaniu nie bÄ™dÄ™, bo byÄ‡ moÅ¼e padÅ‚yby jakieÅ›
pytania pod moim adresem i miaÅ‚bym szansÄ™ odpowiedzieÄ‡ na nie. Moja nieobecnoÅ›Ä‡ to
uniemoÅ¼liwia, ale nie do koÅ„ca. Na kilka pytaÅ„, które mogÅ‚yby paÅ›Ä‡ i które zresztÄ… juÅ¼
otrzymywaÅ‚em z róÅ¼nych stron, odpowiem teraz.Za wczeÅ›nieKtoÅ› pod mojÄ… deklaracjÄ… na
blogu napisaÅ‚, Å¼e OK, ale brakuje mu podania nazwisk osób, z którymi chciaÅ‚bym pracowaÄ‡.
OczywiÅ›cie mam pomysÅ‚ na to, jakich ministrów chciaÅ‚bym zaproponowaÄ‡ i czym mieliby siÄ™
zajmowaÄ‡ (bo jak pisaÅ‚em, za bÅ‚Ä…d uwaÅ¼am, Å¼e w obecnym zarzÄ…dzie nie jest
powiedziane, kto za jaki obszar odpowiada), ale jest zdecydowanie za wczeÅ›nie, aby podawaÄ‡ ich
nazwiska. ProszÄ™ pamiÄ™taÄ‡, Å¼e na zjeÅºdzie 3 sierpnia delegaci bÄ™dÄ… wybieraÄ‡ tylko
prezesa. Ktokolwiek zostanie nim wybrany, bÄ™dzie miaÅ‚ maÅ‚o komfortowÄ… sytuacjÄ™: przez
2-3 miesiÄ…ce bÄ™dzie wspóÅ‚pracowaÅ‚ z obecnym skÅ‚adem zarzÄ…du, a potem nastÄ™pny
zjazd byÄ‡ moÅ¼e przemebluje mu radÄ™ ministrów, Å¼e pozostanÄ… przy tym porównaniu.
Potem trzeba bÄ™dzie zaczÄ…Ä‡ wspóÅ‚pracÄ™ z &ndash; byÄ‡ moÅ¼e &ndash; zupeÅ‚nie
nowymi ministrami.OczywiÅ›cie, Å¼e byÅ‚oby lepiej, aby 3 sierpnia nie tylko wybraÄ‡ nowego
prezesa, ale takÅ¼e uzupeÅ‚niÄ‡ wakat, a na dodatek przeprowadziÄ‡ gÅ‚osowanie nad wnioskiem
rady o votum nieufnoÅ›ci dla pozostaÅ‚ej trójki, skoro taki wniosek padÅ‚ i trzeba bÄ™dzie siÄ™ nim
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zajÄ…Ä‡. Z punktu widzenia czasu delegatów, kosztów, logistyki, tak byÅ‚oby najproÅ›ciej.Nie
ryzykujmy totalnego chaosuJednak tak siÄ™ nie da. Statut mówi wyraÅºnie: nadzwyczajny zjazd
moÅ¼e obradowaÄ‡ tylko nad sprawami, dla których zostaÅ‚ zwoÅ‚any. JeÅ›li podejmie decyzje w
innych sprawach, mogÄ… one zostaÄ‡ oprotestowane przez obroÅ„ców obecnego zarzÄ…du.
PrzestrzegaÅ‚bym zatem przed pokusÄ… pójÅ›cia na skróty. Przed myÅ›leniem: zjazd jest
najwaÅ¼niejszÄ… wÅ‚adzÄ… i moÅ¼e wszystko. RozwaÅ¼my scenariusz: wiÄ™kszoÅ›Ä‡
delegatów podejmuje uchwaÅ‚Ä™, Å¼eby gÅ‚osowanie nad votum nieufnoÅ›ci dla zarzÄ…du
przeprowadziÄ‡ na tym zjeÅºdzie. Trzech czÅ‚onków zarzÄ…du zostaje odwoÅ‚anych. PowoÅ‚ane
zostajÄ… zupeÅ‚nie nowe wÅ‚adze: prezes + czterech nowych czÅ‚onków zarzÄ…du. Przegrani
skÅ‚adajÄ… wniosek do sÄ…du o uniewaÅ¼nienie zjazdu. SÄ…d potwierdza, Å¼e decyzje zjazdu
byÅ‚y nieprawne, Å¼e sÄ… niewaÅ¼ne. Ale &ndash; jak wiemy &ndash; sÄ…dy w Polsce
dziaÅ‚ajÄ… w Å›limaczym tempie. Werdykt zapadnie, np. za 2 lata. Czyli dopiero za dwa lata
dowiemy siÄ™, Å¼e zarzÄ…d (który i tak bÄ™dzie nowy za rok i kilka miesiÄ™cy) wybrany 3
sierpnia byÅ‚ &bdquo;nielegalny&rdquo;. Zatem wszystko co uchwaliÅ‚, wszystkiego jego decyzje
sÄ… takÅ¼e nieprawomocne. AleÅ¼ mielibyÅ›my wówczas niewyobraÅ¼alny baÅ‚agan! I tak
sytuacja jest niedobra, a ryzykowaÄ‡ jeszcze taki totalny chaos?WierzÄ™ w dobrÄ… wolÄ™Nie
wolno nam popeÅ‚niÄ‡ takiego bÅ‚Ä™du. Niektórzy z czytajÄ…cych ten tekst bardzo siÄ™ w tym
momencie zdziwiÄ…. Jak to, piszÄ™, Å¼e trzeba naprawiaÄ‡ bÅ‚Ä™dy obecnego zarzÄ…du,
wiÄ™c jak sobie wyobraÅ¼am to naprawianie? Z tymÅ¼e zarzÄ…dem?Po pierwsze &ndash;
moÅ¼e wyglÄ…dam na bolszewika, dla którego cel uÅ›wiÄ™ca Å›rodki, ale to pozory. Jestem
legalistÄ…. Statut &ndash; jaki by nie byÅ‚ &ndash; rzecz Å›wiÄ™ta. Po drugie &ndash; jestem
przekonany, Å¼e z trzema czÅ‚onkami obecnego zarzÄ…du teÅ¼ siÄ™ da naprawiaÄ‡ ich
bÅ‚Ä™dy. Na czym opieram swoje przekonanie? Na tym, Å¼e ci panowie, podobnie jak ja,
dziaÅ‚ajÄ… w dobrej wierze. ChcÄ… dobra polskiego jeÅºdziectwa. BÄ™dzie wiÄ™c moÅ¼na ich
przekonaÄ‡, Å¼e popeÅ‚nili bÅ‚Ä™dy. Kiedy podejmowali te decyzje, nie wiedzieli jeszcze, jakie
mogÄ… one wywoÅ‚aÄ‡ skutki. Teraz widaÄ‡. KaÅ¼dy siÄ™ moÅ¼e pomyliÄ‡. WaÅ¼ne, aby
siÄ™ umieÄ‡ do bÅ‚Ä™dów przyznawaÄ‡. Nie tkwiÄ‡ przy nich. Nie broniÄ‡ ich, a myÅ›leÄ‡, jak
rozwiÄ…zywaÄ‡ problemy. Pod tym wzglÄ™dem jestem dobrej myÅ›li.Prezes to nie carA jak siÄ™
nie da? Trudno. Kolejna szansa pojawi siÄ™ doÅ›Ä‡ szybko, bo zaledwie za 2-3 miesiÄ…ce. Wtedy
powiem gÅ‚oÅ›no (o ile zostanÄ™ wybrany) &ndash; z tym panami nie da siÄ™ pracowaÄ‡,
wybierzmy zupeÅ‚nie nowych. A propos nowych. Å•aska delegatów na pstrym koniu jeÅºdzi.
PrzecieÅ¼ nie jest powiedziane, Å¼e na tym &bdquo;normalnym&rdquo; zjeÅºdzie, który zakoÅ„czy
tÄ™ dziwacznÄ… kadencjÄ™, czyli na tym poolimpijskim, delegaci wybiorÄ… do zarzÄ…du ludzi
wskazanych przez prezesa (ktokolwiek nim bÄ™dzie). A przecieÅ¼ jest to przywilej zapisany w
statucie i powinno staÄ‡ siÄ™ normÄ…, Å¼e jak kogoÅ› wybieramy na prezesa, to powinniÅ›my mu
zaufaÄ‡ i gÅ‚osowaÄ‡ na ministrów, których on zaproponuje. No cóÅ¼, Å¼ycie niesie inne
rozwiÄ…zania. Przez 15 lat dziaÅ‚ania na Kozielskiej bywaÅ‚em w takiej konfiguracji, Å¼e nie
zawsze czÅ‚owiek pracowaÅ‚ z tym, z którymi by chciaÅ‚. Å»ycie mnie nauczyÅ‚o, Å¼e prezes
stowarzyszenia sportowego nie moÅ¼e sam o wszystkim decydowaÄ‡. JeÅ›li chce osiÄ…gaÄ‡
wyznaczone cele, najpierw musi poÅ›wiÄ™ciÄ‡ duÅ¼o czasu i energii, aby do tych celów
przekonaÄ‡ kolegów z zarzÄ…du. Å»e skutecznoÅ›Ä‡ w rzÄ…dzeniu polega na umiejÄ™tnoÅ›ci
przekonywania do swojej koncepcji. Czy przekonaÅ‚em czytajÄ…cych &ndash; nie wiem. Czy
przekonuje to delegatów &ndash; dowiem siÄ™ 3 sierpnia. Do zobaczenia po urlopie.Marek
Szewczyk 
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